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PROTOKÓŁ NR XXIV/21 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 28 stycznia 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Grzegorz Jankowski   - członek Komisji 

4. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

5. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Andrzej Chowis   - sekretarz powiatu 

2. Pan Marek Kieler    - starosta wieluński 

3.  Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu   

     i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu 

4.  Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

      w Wieluniu 

5.  Pan Sylwester Kaczmarek  - dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

      w Wieluniu 

6. Pan Wojciech Panek    - koordynator Biura Ochrony Informacji  

      Bezpieczeństwa 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXIV posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIII posiedzenia Komisji. 

5. Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez 

Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Wieluniu.  

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński w roku 2020. 

7. Sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku przy Staroście Wieluńskim za rok 2020. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

9. Zamknięcie XXIV posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXIV posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

powitał radnych obecnych na XXIV posiedzeniu Komisji oraz zaproszonych gości.  

  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

stwierdził, po imiennym wyczytaniu, że na 5 członków komisji obecnych jest 5, czyli obrady 

są prawomocne.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

odczytał proponowany porządek obrad i zapytał, kto ma uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

proponowanego porządku obrad. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji (głosowało 4 członków komisji). 

(Nieobecny podczas głosowania: radny Jakub Jurdziński) 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXIII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXIII posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił 

zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXIII posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXIII posiedzenia komisji  

(głosowało 5 członków komisji). 

 

Pkt 5 

Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez 

Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Wieluniu. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu Pani dyrektor. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu omówiła przedmiotową informację. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, 
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że w momencie kiedy uczniowie wrócą do szkół to po tym nauczaniu zdalnym 

psychologowie i pedagodzy będą mieli o wiele więcej pracy. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu zgodziła się z tym i powiedziała, że już są widoczne zmiany, ponieważ 

w momencie uruchomienia klas 1-3, to tylko jednego dnia wpłynęło 10 wniosków 

o diagnozę dzieci, które wróciły do szkoły, z całego terenu powiatu. Maja udokumentowane, 

poważne problemy w nauce i są powyznaczane diagnozy, aby można było ustalić w jaki 

sposób tym dzieciom pomóc. Będzie teraz kładła szczególny nacisk, aby zabezpieczyć 

dzieci z zakresu doradztwa zawodowego, ponieważ za chwilę ósmoklasiści będą musieli 

dokonywać wyboru dotyczącego dalszego miejsca kształcenia. Przekazał, że diagnoza 

zawodowa jest u nich w pełni otwarta i każdy z rodziców, który sam chce sprawdzić pewne 

rzeczy, może  to zrobić. Dodała, że na grupie wsparcia dla doradców zawodowych będą 

szukali takich rozwiązań, które udostępniałyby pewne narzędzia uczniom, aby dzieci przy 

pomocy nauczyciela i szkolnego doradcy zawodowego mogły sobie posprawdzać pewne 

rzeczy.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zauważył, że Poradnia ma sporo wniosków z terenu gmin powiatu wieluńskiego, 

z poszczególnych szkół o zajęcia indywidualne dla dzieci albo o nauczyciela 

wspomagającego. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że zgłoszenia bezpośrednie od dyrektorów szkół i placówek 

z różnych gmin dotyczą w ich przypadku, współpracy w ramach wsparcia szkoły w postaci 

realizacji konkretnych zadań z zakresu profilaktyki i szeroko rozumianej psychoprofilaktyki 

oraz ewentualnego wsparcia pracownika podczas pracy zespołu dokonującego 

specjalistycznej oceny poziomu funkcjonowania ucznia. Zaznaczyła, że ten zespół na równi 

z Poradnią może decydować o tym, czy dane dziecko powinno mieć nauczyciela 

wspomagającego, jeśli tak to w jakim zakresie, oraz dlaczego jest to zasadne. Ta sprawa 

może być uregulowana, albo stosownym wpisem w orzeczeniu Poradni, albo autonomiczną 

decyzją podjętą przez zespół, który dokonuje wielospecjalistycznej oceny poziomu 

funkcjonowania ucznia. Wynika to bezpośrednio z rozporządzeń pozwalających 

podejmować te decyzje.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. Podziękował 
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Pani Dyrektor za to, co robi i poprosił o przekazanie tych podziękowań wszystkim 

pracownikom.  

 

  Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła prezentację realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2020. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

poinformował radnych, że to, że były płacone nauczycielom nadgodziny w poprzednim roku 

szkolnym od marca do czerwca, to skutkowało to tym, że poszli w dół, jeśli chodzi o kłopoty 

finansowe odnośnie oświaty. Zaznaczył jednak, że należy sobie zdawać sprawę z tego, 

że np. gmina Wieluń musi teraz płacić wyrównanie, czyli tzw. czternastą pensję, czyli 

wyrównanie. Ma nadzieje, że ta decyzja, która była podjęta w ubiegłym roku była słuszną 

decyzją. Poprosił pana dyrektora o omówienie sprawozdania. 

Pan Sylwester Kaczmarek – dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

w Wieluniu omówił przedmiotowe sprawozdanie. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

Poprosił jeszcze pana naczelnika Kołodzieja o omówienie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 

omówił przedmiotowy materiał. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma pytania w przedmiotowej sprawie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie w przedmiotowej sprawie.  

 

 

  Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
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poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2020 (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7 

Sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku przy Staroście Wieluńskim za rok 2020. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu panu sekretarzowi. 

Pan Andrzej Chowis – sekretarz powiatu omówił przedmiotowe sprawozdanie.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu panu Jażdżykowi. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji odniósł się do bezpieczeństwa 

prowadzenia badań przesiewowych dla nauczycieli. Poinformował, że w dniu 13 stycznia 

br. Miała miejsce taka sytuacja, że 9 szkół było wyznaczonych na testy przesiewowe 

w punkcie przy szpitalu wieluńskim. W dniu wcześniejszym, przed godziną 15.00 otrzymali 

informację, że to badanie będzie się odbywało w formie drive-thru, czyli wymazy będą 

pobierane z samochodu. Jednak w momencie, kiedy zajechali na to badanie, to okazało 

się, że wszyscy mają wyjść z samochodów, więc przed punktem pobierania wymazów 

zrobiło się zbiorowisko około 30-35 osób, bez zachowania dystansu. Zaznaczył, że część 

ludzi nie była przygotowana do opuszczenia samochodu, a temperatura na dworze była 

w okolicach 0oC, padał śnieg i wiał wiatr. Były tam obecne osoby z sanepidu, które nie 

potrafiły udzielić informacji dlaczego zaistniała taka sytuacja. Dowiedzieli się, że ktoś 

ze szpitala podjął decyzję, że ma to się odbyć w innej formie, niż było to zaplanowane. 

Zdziwiła go ta sytuacja, ponieważ trzeba zachowywać reżim i bezpieczeństwo. Chciałby, 

aby pan starosta dowiedział się dlaczego tak się stało i wyjaśnił tą sytuację.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, czy były podane tam godziny 

„od do”, czy była konkretna godzina? 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji odpowiedział, że w harmonogramie 

na stronie sanepidu było to rozpisane godzinowo dla szkół, ale informacja z wieluńskiego 



 

7 
 

sanepidu była taka, że wszyscy mają przyjechać na godzinę 10.00. Było mówione, że nie 

należy wysiadać z samochodu, ponieważ ma być to w formie drive-thru. 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że pyta, ponieważ sam 

brał udział w tych dniach w tych wymazach i była informacja, żeby być między 10.00, 

a 12.00 i podjechał o 11.30 i nie widział żadnego nauczyciela.  

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji jego również zdziwiła ta sytuacja, 

ponieważ był opracowany harmonogram na wojewódzkiej stronie sanepidu. Przekazał, 

że wszyscy byli zbulwersowani tą sytuacją.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy radny Jażdżyk był tam osobiście? 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji odpowiedział, że tak.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

poprosił pana starostę o odniesienie się do tego. 

Pan Marek Kieler – starosta wieluński powiedział, że sprawozdanie dotyczy roku 

2020 i Komisja tą sprawą się nie zajmowała. Przekazał, że docierają do niego podobne 

sygnały. Przekazał, że mogło to być spowodowane zmianą lokalizacji. Zapytał, czy radny 

był przy kontenerze na badaniu? 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji odpowiedział, że tak. Pracownicy 

i nauczyciele byli przebadani w wyniku badań przesiewowych. To nie były osoby 

z podejrzeniem zarażenia koronawirusem, a były to potencjalnie zdrowe osoby, dlatego 

założenie było bardzo dobre, aby tych ludzi rozdzielić, żeby osoby na badania przesiewowe 

były w innym punkcie. Chciałby, aby Komisja wyjaśniła, kto podjął taką decyzję i dlaczego 

ta decyzja została zmieniona, skoro dzień wcześniej była informacja, że absolutnie nie 

można wysiadać z samochodów.  

Pan Marek Kieler – starosta wieluński poinformował, że od 15 marca Powiatowy 

Inspektor Sanitarny jest tylko z nazwy, ale on nie podlega pod samorząd i za całą akcję 

tych badań przesiewowych odpowiada Sanepid, a szpital jest jako punkt pobrań. Myśli, 

że te sprawy organizacyjne są po stronie sanepidu. Można zapytać i wyjaśnić tą sprawę. 

Poinformował, że jego żona miała pobierany wymaz z samochodu. Powiedział, że razem 

z panem Pankiem zwrócą się do pani Barbary Sułkowskiej Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego o wyjaśnienie. Zaznaczył, że ta akcja była poza starostwem.  

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji dodał, że na miejscu były panie 

z sanepidu i pytał się ich, dlaczego jest taka zmiana i one powiedziały, że one nie 

podejmowały takich decyzji. Wszystko było ustalone, a tą decyzję podjął ktoś ze szpitala. 
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Czekały na informację w tej sprawie, ale nie były w stanie odpowiedzieć, kto podjął decyzję 

zmieniającą formę przeprowadzenia wymazu. Sanepid podjął decyzję, że ma to być drive-

thru, a ktoś ze szpitala zmienił tą decyzję.  

Pan Marek Kieler – starosta wieluński powiedział, że to wyjaśnią i poprosił pana 

Panka, aby zwrócił się w tej sprawie do sanepidu oraz do dyrekcji szpitala.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

w przedmiotowej sprawie.  

 

  Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim za rok 2020 (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Udzielił głosu radnemu Jażdżykowi. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji przekazał, że zawsze w marcu 

odbywały się targi edukacyjne dla uczniów klas ósmych. W związku z istniejącą sytuacją 

uczniowie nie chodzą do szkoły i nie ma możliwości zorganizowania takich targów, nie ma 

możliwości odwiedzenia przez uczniów klas kończących, szkół ponadpodstawowych. 

W związku z tym zapytał pana naczelnika Kołodzieja, czy Wydział Edukacji przygotowuje 

się do tego, aby promować wieluńskie szkoły średnie? W jakiej formie? Czy będzie 

w związku z tym przesyłana jakaś informacja do szkół, czy to w formie folderów, czy 

jakiegoś wirtualnego przedstawienia danej placówki? Co będzie można przekazać tym 

uczniom? 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

odpowiedział, że z tego, co się orientuje to każda szkoła średnia przygotowuje promocję. 

Czyli będzie informacja dla ósmoklasistów, którzy chcieliby podjąć naukę w wieluńskich 
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szkołach. Będzie to informacja, jakie kierunki będą oraz co szkoła może zaoferować poza 

tym. Ma być to w formie filmów lub ulotek. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 

powiedział, że na najbliższym posiedzeniu Zarządu Powiatu, członkowie Zarządu będą 

analizowali wszystkie oferty naboru do klas pierwszych, zgłoszone przez dyrektorów szkół. 

Będzie to szczegółowa analiza. Dodał, że po przyjęciu tej informacji przez Zarząd Powiatu 

ta informacja dotrze do wszystkich placówek na terenie powiatu, jak również do wszystkich 

ościennych gmin powiatów sąsiednich, a nawet dalej, z terenów których uczniowie 

kontynuują naukę w szkołach powiatu wieluńskiego. Przekazał, że pojawiają się 

wątpliwości, czy uda się te targi zorganizować. Jeżeli sytuacja szybko się nie polepszy, 

to marzec, czy kwiecień będzie mało prawdopodobny na realizację takiego wydarzenia, 

które gromadzi wiele osób w tym samym czasie. Poinformował, że z dyrektorami podjęli 

decyzję, że w tym roku będzie zmożona akcja informacyjna, jeżeli chodzi o wykorzystanie 

wszystkich elektronicznych środków przekazu. Będą to krótkie filmy, filmy instruktażowe, 

informacyjne, prezentacje. Zaznaczył, że to wszystko trafi do placówek. Jest około 

50 takich placówek na terenie powiatu. Będzie także możliwość umawiania się placówek 

oświatowych na poziomie szkolnictwa podstawowego w placówkach powiatowych, czyli 

w szkołach ponadpodstawowych. Przekazał, że edukacja nie jest prowadzona, ale 

te placówki stoją otworem. Wszystko będzie zależało od możliwości organizacyjnych i tego 

na ile wcześnie szkoły podstawowe w starszych klasach rozpoczną pracę i będą mogły 

realizować swoje zadania oraz na ile szkoły ponadpodstawowe wrócą do stacjonarnej 

pracy. Przekazał, że w tej chwili szkoły prowadzone przez powiat i pracujące stacjonarnie 

to są szkoły, które kształcą w zakresie pedagogiki specjalnej, czyli Specjalny Ośrodek 

Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach oraz Zespół Szkół Specjalnych. Zaznaczył, 

że kształcenie stacjonarne jest również na poziomie praktycznej nauki zawodu w szkołach 

zawodowych na poziomie szkolnictwa zasadniczego i technikalnego oraz w szkołach, gdzie 

edukacja zawodowa odbywa się w podmiotach gospodarczych. Obecnie nie mają żadnych 

informacji, że są jakieś problemy epidemiologiczne w firmach, w których uczniowie 

podejmują kształcenie w zawodzie i wśród uczniów w warsztatach szkolnych. 

Poinformował, że jedynym zakłóceniem to jest problem uczniów związany z komunikacją, 

czyli z dojazdem na zajęcia. Poczynili jednak uzgodnienia z dyrektorami, 

a ci z nauczycielami, aby ten czas pobytu na zajęciach był regulowany w zależności 

od indywidualnych możliwości ucznia. Nauczyciele są do dyspozycji uczniów, jeżeli chodzi 

o praktyczną naukę zawodu. Przekazał, że ta informacja do uczniów będzie jeszcze 
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bardziej uatrakcyjnione niż do tej pory, ponieważ dają sobie sprawę z tego, że trudniej 

dotrzeć z taką informacją na odległość. Natomiast skuteczność dotarcia z tą informacją 

przełoży im się na skuteczność naboru do klas pierwszych. Podsumował, że od przyszłego 

tygodnia można spodziewać się informacji w tej sprawie. Następnie poinformował, że są 

jedynie dwie wątpliwości, ponieważ są w toku wprowadzenia dwóch zwodów na wniosek 

dyrektorów i tutaj musi być decyzja Zarządu Powiatu. Dyrektorzy oczekują, albo otrzymali 

dzisiaj opinię Wojewódzkiej Ray Rynku Pracy, ponieważ bez tej opinii nie mogą złożyć 

pełnej dokumentacji jeżeli chodzi o wniosek do Zarządu Powiatu o uruchomienie dwóch 

nowych zawodów. Poinformował, że w każdym roku przygotowują na poziomie Wydziału 

taką zbiorczą informację w formie elektronicznej. Tam uczniowie mogą skorzystać z pełnej 

informacji dotyczącej oferty wszystkich placówek powiatowych z krótką informacją opisową 

na temat charakteru danej klasy czy danego zawodu. Przekazał, że w tym roku również 

zrobią taką informację przygotowaną przez poszczególne szkoły i po decyzji Zarządu, będą 

zbierać w jedno i będą udostępniać ją wszystkim placówkom. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji podziękował za odpowiedź i przekazał, 

że poinformuje uczniów klas, że takie informacje będą do nich docierały. Myśli, że takie 

filmiki na pewno pomogą im w wyborze szkoły. Natomiast to, jak będzie się rozwijała 

sytuacja to się okaże.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 

powiedział, że na pewno będzie brakowało uczniom tego bezpośredniego kontaktu. 

Przekazał, że w tym roku będą zwracali się jeszcze mocniej, niż w latach poprzednich 

do dyrektorów szkół podstawowych, aby nauczyciele wychowawcy poświęcali więcej czasu 

na prezentowanie tych ofert edukacyjnych. Natomiast w przypadku jakiegoś najmniejszego 

niezrozumienia, aby kontaktowali się bezpośrednio z placówkami lub Wydziałem i wtedy 

te informacje będą uzupełniane, albo wyjaśniane.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy ktoś chciałby zadać jeszcze pytanie panu naczelnikowi? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że on jako nauczyciel wychowania fizycznego w szkole średniej, uważa, 

że prezentacja, wyjazdy na promocję szkoły są ważne, ale największą promocję szkołom 

robi młodzież się tam ucząca.  
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Pkt 9 

Zamknięcie XXIV posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zamknął XXIV posiedzenie komisji i podziękował wszystkim. 

 

Protokołowała:   
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